

压接模具

CRIMPING APPLICATOR

FPCA 型四点压接模具

FPCA Four Point Crimping Applicator

» 产品介绍 Introduction

- 该模具用于航空插头端子的压接，通过在连接筒部位圆周方向均匀挤压四个点，实现端子与导线的可靠连接；
- 压接高度精确可调，调节节奏感强，刻度易识别，满足你对压接质量的苛刻要求；
- 完美匹配komax、AMP、Mecal等欧美品牌的半自动压接机，让你不再有设备的重复投入；
- 小孔定位加板式安全防护罩，极大提高了作业的安全系数，让你想犯错都难；
- 技术文件：提供完整的使用、保养说明，如有要求，也可提供机器能力研究、端面分析报告等文件；
- 每个零件都有自己的唯一标识。

- This applicator is special for crimping the aviation plug terminals, uniformly extrusion four points through the connecting cylinder, to realize the reliable connection between terminal and wire;
- Precise adjustable crimp height adjustment to a sense of rhythm, the scale is easy to identify, meet the demanding requirements of the quality of the crimp;
- The perfect match komax, AMP, Mecal American and European brands such as semi-automatic crimping machine, so you do not have the repeated input of the device;
- Holes positioning plus plate safety shield, which greatly improves the safety factor of the job you want to make mistakes is immune;
- Technical documents: provide a complete use and care instructions, if required, also available machine capacity, end analytical reports and other documents;
- Each part has its own unique logo.



» 技术参数 Specification

型号	Type	FPCA
行程	Stroke	40mm
C.H.调节精度/范围	C.H. Regulation accuracy / range	0.0075mm/0.75mm
料带形式	Strip forms	单粒
闭合高度	Shut height	135.78mm (5.346in)
适应线径	Wire size	0.08 ~ 6mm ² (9-30AWG)
适应端子头部最大外径	Maximum diameter of terminal head	Ø11
重量	Weight	约6Kg
外形尺寸	Dimensions(mm)	W185XH165XD160

★ 相关产品 Relate Product

- | | |
|-------------------|-----------------------------|
| HBQ-2040EB 型端子压接机 | HBQ-2040EB Crimping Machine |
| HBQ-X4040E 型端子压接机 | HBQ-X4040E Crimping Machine |